

# PRESSE KIT / Press Kit

# SEELENFREMD



Stand November 2022

## Wer sind wir?

Wir sind eine neue Deutschsprachige Rockband aus dem Nordhessischen Körle, die sich am 05. Februar 2022 gegründet hat. Musikalisch bewegen wir uns im Rock Genre mit deutschen Texten. Unser Ziel als Band ist es, mit unseren Liedern die Menschen zu erreichen. Sie sollen sich mit unseren Texten identifizieren können. Unsere Texte handeln von Themen die jeder im Leben und im Alltag schon erlebt hat.

Who are we?

We are a german Rockband from a town called Körle, located in north of the province Hessen, Germany. Our band was formed on February 5th, 2022. We perform german rock songs. In our songs we sing about things, that all of us have gone through at some point. Basically we share life experiences with our audience through our music. Our main goal is to reach out to people and give them a voice and reason to identify themselves with us.

## Bandbesetzung / Band Line-up

Gossi – Vocals

Konstantin – Guitar

Dustin – Rhythm Guitar

Martin – Bass

Stefan – Drums

## Fakten / Facts

- Februar 2022 wurde die Band im Nordhessischen Körle gegründet
- Oktober 2022 Erster Live Auftritt bei „Rock den Herbst“ in Edermünde mit den Bands *Ehrensache* und *KNT (Böhse Onkelz Cover)*
- February 2022, the band was founded in Körle, Hessen, Germany
- October 2022 First live performance at "Rock den Herbst" in Edermünde with the bands *Ehrensache* and *KNT (Böhse Onkelz Cover)*

## In Planung / In Planning

Zurzeit nehmen wir unsere ersten Songs auf, für eine EP Veröffentlichung im Frühjahr 2023. Des Weiteren sind einige Auftritte im nächsten Jahr in Planung.

We are currently recording our first songs for an EP release in spring 2023. Furthermore, some performances are planned for next year.

## **Kontakt / Contact**

Seelenfremd

Email: [kontakt@seelenfremd.de](mailto:kontakt@seelenfremd.de)

Tel.: +49 160 8732557

## **Booking**

Email: [booking@seelenfremd.de](mailto:booking@seelenfremd.de)

Tel.: +49 160 8732557



[www.seelenfremd.de](http://www.seelenfremd.de)



[www.facebook.com/seelenfremd](https://www.facebook.com/seelenfremd)



[www.instagram.com/seelenfremd](https://www.instagram.com/seelenfremd)

